
 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Rådet for eldre og personer med nedsatt funksjonsevne 
Møtested: Buholmråsa, Kommunehuset 
Dato: 07.12.2020 
Tid: 09:00 – 11:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Kjell Petter Hestmo Leder OS-V/KRF 
Per Asbjørn Rødøy Medlem  
Gunhild Osen Medlem OS-V/KRF 
Tovemerethe Stjern Nestleder OS-V/KRF 
Eldrid Melhus Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Albina Tamuleviciene MEDL  
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Sissel Blix Aaknes Sektorleder 
  

 
Fra Pensjonistforeningen møtte Brit Aune Olsen, Egil Arve Johannessen og Bjarne Hestmo.  De 
forlot møtet etter evalueringssaken. 
 
 



 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
   
 Referatsaker  
RS 7/20 Ang. vedlikeholdet av leilighetene på Skrenten  
   
 Orienteringssaker  
 Folkehelseplan og handlingsprogram  
 Budsjett 2021  
   
 Saker  
 Evaluering av Eldres dag sammen med styret for Osen 

Pensjonistforening v/Brit Aune Olsen 
- Økonomi Eldres dag 

 

 
 
Ang. vedlikeholdet av leilighetene på Skrenten 

 Det har kommet flere henvendelser til rådet ang vedlikehold leiligheter på Skrenten 
 Det er gitt et svar til vedkommende som har sendt brev, det er avsatt midler i 

investeringsbudsjett for 2021, og saken ligger hos Utvikling og Miljø.  
 Flott at mottaker av brevet ser at henvendelsen blir tatt seriøst, og hvordan eldrerådet har 

håndtert saken 

Folkehelseplan og handlingsprogram 
 Nok å ta tak i, vi har de samme utfordringene som alle andre steder. 
 Kan rådet ha noen rolle? Skal ikke bare serve de eldre, en ungdom med en funksjonshemming 

er også innenfor målgruppen, og det samme bør gjelde ungdommer eller andre som sliter 
psykisk.  

 Viktig å skape arenaer der man kan møtes 
 Hva med brukerperspektivet inn mot planen? 
 Jobber bedre med ungdom og eldre, enn med gruppen i mellom disse to gruppene. Kan 

inkludering/ekskludering kan være et tema for denne «grå-sonen»?  
 Savner oppfølgingsarbeidet etter samlinger med «Leve hele livet». Eldrerådet kunne vært en 

interessant samarbeidspartner i dette prosjektet? 
 Hvordan kan Rådet for eldre og personer med nedsatt funksjonsevne komme seg «bredere ut»? 
 Greit for rådet at det er sektorleder oppvekst som er sekretær; rådet opplever at de har fått en 

oppgradering. Rådet skal ha bredere nedslagsfelt enn kun de eldre. 

 
Budsjett 2021 

 Rådet for eldre og personer med nedsatt funksjonsevne står omtalt som eldres representant, 
ønsker å representere den andre delen av navnet også, personer med nedsatt funksjonsevne 

 Hva legger man i budsjettkommentarer «økt fokus på frivilligheten i Osen»? 
 Ønske om oppfølging av samlingene i forbindelse med «Leve hele livet» 
 Opplever at dette er et budsjett kommunen kan leve med i 2021. 

 
Evaluering av Eldres dag sammen med styret for Osen Pensjonistforening v/Brit Aune 
Olsen  



 Dagen gikk som planlagt 
 En god dag for de som var der, dagen gikk knirkefritt 
 Trivelig kveld, og folket var med på sangene 
 Glimrende samarbeid mellom rådet og pensjonistforeningen, lurt å videreføre dette 

samarbeidet gjennom nye arrangement 
 Har fått mange gode tilbakemeldinger på møtet 
 Genistrek å koble inn ungdommene fra skolen – (Innsats for andre). Veldig bra både i forhold til 

servering, og i kontakten med de eldre. Ønsker å fortsette dette samarbeidet, veldig trivelig. De 
var så hyggelige i kontakt med de eldre. Viktig at ungdommene og skolen får tilbakemelding på 
dette.  

 Mange gode tilbakemeldinger på Viggo Valle, men det er også flere tilbakemeldinger som ikke 
er like fornøyde med han. Andre likte å få være med på Viggos «reise». Forventninger til 
foredraget hans var i utgangspunktet var forskjellig. Temaet var «Korr ska vi reis hæn» 

 Ble for store porsjoner med lapskaus, men lapskausen var god. Det ble «akkurat» nok mat 
 Noen hadde opplevelse av at kaffeserveringen ble for «tett» 
 Mange gevinster 
 Tror dette betyr noe for de eldre – hadde ca 70 stk i møtet 
 Allsang er et «sikkerstikk» 
 Flott pyntet i huset 
 God oppslutning fra kommunen (ordfører og sektorleder helse og omsorg) 
 Konklusjon – Eldres dag ble en vellykket dag! 

Økonomi Eldres dag 
 Utgift: 21 652,17 
 Inntekt: 9 700,00 
 Eldrerådet disponerer 9 000 
 Fordeling av det økonomiske 
 Eldrerådet bruker sine 9000, og pensjonistforeningen dekker resten.  
 Kommunen bidrar da med 9 000 + 7 500 for å dekke kostnadene, og pensjonistforeningen 

dekker resten. Kommunen sender regning på de resterende 2 952,17.  

 


